
Buitendijks 

Plan natuur 

energie 

recreatie 

Aan 
de raden van de 

gemeente 

Hollands 

Kroon, 
Medemblik en de 

RES NHN. 

Vier jaar geleden 

heb ik het initiatief 

genomen 

voor een 

plan 

dat zowel 

bijdraagt 

aan de duurzame 

energieopwekking, 

natuurontwikkeling 

en de 
(water-) 

recreatie. 

Inmiddels is het 

plan opgenomen 

in de 
RES 

1.0, 
is het verder 

uitgewerkt 

door een consortium van 

private partijen 

en is het 

ingediend bij 

het 

Rijk. 

Draagvlak 

Van 

begin 

af aan stond en staat centraal dat 

draagvlak 

voor dit 

plan 

cruciaal is. 

Het is ontstaan vanuit een bewonersinitiatief in 

samenspraak 

en 

inbreng 

van diverse 

bewonersorganisaties 

in Noord-Holland 

Noord. Naast allerlei onderzoeken door 

experts 

zoals 
TNO, 

Deltares, landschapsarchitecten, ecologen, deskundigen bij 

GroenLeven over 

zonne-energie 

en 

bij 

Van Oord voor zand en civiele 

techniek, zijn 

er in 2022 en 2023 

gesprekken gevoerd 

met 

belangenorganisaties 

zoals 
LTO, 

watersportverbond 

en 

bedrijven, vissers, bewoners, 
landbouwers 

langs 

de 

Wieringermeerdijk 

en de raadsleden van Hollands 
Kroon 

en Medemblik. 

In al die 

gesprekken zijn 

veel 

vragen gesteld 

over het 

plan, zijn zorgen geuit 

en ook alternatieve 

oplossingen aangedragen. 

Het resultaat ervan is dat het 

plan op 

diverse 

punten 

is 

aangepast 

en ook in de 

toekomst zal dat 

blijven gebeuren. 

Voorbeelden ervan 

zijn 

het voorstel van de omwonenden en LTO om de rietvelden 

langs 

de 

Wieringermeerdijk 

te 

verplaatsen 

of te laten 

vervallen, 
ideeën voor de 

recreatie eilanden van de 

watersportbedrijven, 

de zoetwatervoorraad en niet in de 

laatste 

plaats 

de 

vraag 

vanuit de raad van Hollands Kroon om met het 

plan 

ook de 

inwoners te laten 

profiteren. 

In 
oktober 

2022 
een 

gezamenlijke informatiebijeenkomst 

met beide 

raden, 

schriftelijke beantwoording 

van vele 

vragen 

over het 

plan 

en in 

juni 

2023 een 

‘keukentafelgesprek’ 

met raadsleden en de wethouder van Hollands 
Kroon. 

  
Op 

7 

juni 
2023 in 

gesprek 
met 17 

raadsleden van de raad van Hollands 
Kroon 

Dit alles heeft ertoe 

geleid 

dat het 

draagvlak 

voor het 

Buitendijks 

Plan 

bij 

direct 

betrokkenen is 

toegenomen. 

Niet 

afgenomen. 

Niet in de laatste 

plaats 

omdat dit 

plan 

een alternatief is voor het door 

Rijkwaterstaat 

ontwikkelde 

plan 

met een kilometer brede vooroever 

langs 

een 

groot 

deel van de 

Wieringermeerdijk. 

Natuurlijk zijn 

er 

vragen 

en 

zorgen 

over 

muggen, 
hevels, waterplanten. 

maar erkent wordt dat daar 

oplossingen 

voor worden 

bedacht en het 

plan 

er zo 

nodig op 

wordt 

aangepast. 

Dat 

gebeurt 

nu en zal 

blijven gebeuren. 

Moties 

In beide moties staat dus onterecht “dat het 

draagvlak 

voor 

zonne-energie 

in het IJsselmeer afneemt” en “dat om die reden 

het 

zoekgebied 

zon 

op 

water 

Wieringerhoek 

moet vervallen”. 

Een telefonische belronde 

langs 

betrokkenen 

bevestigd 

dat: “er wordt naar ons 

geluisterd, 

het 

plan 

wordt zo 

nodig 

aangepast”. 
En als 

je 

het 

zoekgebied 

en 

Buitendijks 

Plan 

schrapt 

komt het 

Rijkswaterstaat plan 

van de vooroevers weer 

terug. 

Ook neemt de kans toe dat er meer zon 

op 

land of zelfs windturbines voor in de 

plaats 

moeten komen. 

Snappen 

de raadsleden die de motie steunen dat? 

“Brede welvaart” 

Veel raadsleden 

vragen 

zich af “hoe 

profiteren 

onze inwoners van het 

plan? 

Voorgesteld 

wordt dat alle huishoudens in Noord-Holland 

Noord, 
dus alle 

18 

gemeenten, 

kunnen 

profiteren 

van 

goedkope 

stroom die met de 

zonnepanelen 

wordt 

opgewekt. 

Dat 

gaat stap 

voor 

stap 

en 

volgt 

de 

uitvoering. 

Te 

beginnen 

met de huishoudens van de 

gemeenten 

Hollands Kroon en Medemblik. 

Bij 

verdere 

uitvoering 

alle huishoudens van 

West-Friesland, 
de rest van de 

Kop 

van Noord-Holland en ook die van de 

regio 

Alkmaar. 

Niet het 

schrappen 

van het 

zoekgebied 

maar het 

gezamenlijk 

ontwikkelen van het 

Buitendijks 

Plan levert een 

evenwichtige 

en 

noodzakelijke bijdrage 

aan duurzame 

energie, natuurontwikkeling 

en recreatie. 
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